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Srpnové dění v obci.  
 Poslední měsíc prázdnin probíhaly práce v obci podle 
plánovaného harmonogramu.  

 První srpnový týden byly vedením obce přebrány 
zrekonstruované toalety pro mateřskou školu. Mimo původní záměry 
bylo potřeba provést výměnu dvou radiátorů, které vlivem vysoké 
vlhkosti zkorodovaly a začaly téct.    Odvoz a uskladnění vybourané 
sutě z příček a podlah stál víc jak 16tis.Kč.  Celkové náklady na 
rekonstrukci se tak vyšplhaly na 184 841,-Kč. V této částce není 
započítána práce našich zaměstnanců, kteří prováděli bourací práce.  

 Za vydatné pomoci pana Michala Daniho byla položena nová 
krytina z lepenkových pásů na spojovací krček mezi Nízkoprahovým 
centrem a školní kuchyní. Oprava vyřešila letitý problém se zatékáním 
do skladu potravin. Další místo, kde nám zatékalo do budovy školy,  
bylo rovněž panem Danim opraveno.   

 Po zateplení a obnovení fasády školy, následné rekonstrukci 
celého interiéru  budovy, generální rekonstrukci veřejného osvětlení, 
instalaci bezdrátového rozhlasu, se stala další velkou investicí obce 
stavba dětského hřiště. Jeho  vybudování stálo  300tis.Kč a obec hradí z 
této částky cca 100tis.Kč.  Naše děti se touto akcí konečně  dočkaly 
pěkného a především bezpečného prostoru k hrám.  

 Dalším významným prvkem ve správě obce se  stalo dokončení 
návrhu Územně plánovací dokumentace obce. (ÚP-O).Platnost staré 
vypršela již měsíc po posledních komunálních volbách v prosinci r. 
2010. V předchozím volebním období nebyla ani přes opakované výzvy 
některých zastupitelů vůle nechat dokumentaci vypracovat. A protože 
tvorba ÚP-O je proces dlouhodobý, nynější zastupitelstvo obce začalo 
okamžitě jednat o jeho zadání už 29.12.2010. Tím, že má obec jasný 
program rozvoje, strategii a územní plán, poskytuje důležité informace 
jak pro občany, tak také pro kapitál, o tom jaké jsou podmínky a 
možnosti lokalizace investic apod. ÚP také chrání občany a podnikatele 
před možnou zvůlí úřadů tím, že jasně stanoví „pravidla hry“ – co je 

v daném území přípustné a za jakých okolností. Zároveň chrání 
obyvatele před možným znehodnocováním životního prostředí 
podnikatelskou činností.  Bez této dokumentace nelze provádět v obci 
novou výstabu, přístavby, na jejím základě může obec žádat Státní 
pozemkový úřad o bezúplatné převedení některých pozemků. Absencí 
ÚP-O přišla obec o několik významných pozemků, které  byly 
vykoupeny  od dřívějšího Pozemkového fondu třetími osobami, protože 
obec neměla jak doložit závazný ukazatel plánované zástavby, kterým 
ÚP-O je.  

 Dalším velmi negativním důsledkem někdejší liknavosti je 
skutečnost, že v letošním roce  Krajský úřad MsK  poprvé přestal po 
dlouhých letech  poskytovat malým obcím dotace na jeho pořízení. 
Takže za vypracovnání této strategické dokumentace zaplatí obec  
400tis.Kč ze svého rozpočtu. Prozatím se pokoušíme  najít cestu   k 
získání alespoň částečného finančního příspěvku z. 
 Poslední týden v srpnu bylo zahájeno jednání se Státním 
pozemkovým  úřadem o vydání pozemků ve středu obce – jedná se nám 
především  o komunikaci k OKÁLům, prostoru kolem jímky,  pozemky 
sousedící s novým dětským hřištěm, několik přístupových cest k 
rodinným domům a k plánované rozhledně na Nové Rudné.  
 Během srpna bylo vypracováno zaměření pozemků tentokráte  
za OKÁLy, podle skutečného stavu užívání vlastníky  rodinných domů. 
Pozemky budou řádně  pronajaty uživatelům, případně zájemcům 
odprodány. 
 
 Pro účely konání venkovních akcí a jednodušší zabezpečení 
rozvodů el.kabelů k jednotlivým spotřebičům byla zakoupena přenosná 
rozvodová skříň – tzv.“antoníček“ s 50m připojovacím kabelem.  
 
 V měsíci srpnu si většina zaměstnanců obce užívala 
zaslouženou dovolenou. Před jejim začátkem byla dokončena druhá 
fáze práce v lese – vyžínání travin a odstraňování nežádoucích dřevin – 
náletů. I   v době dovolených byl na údržbě i obecním úřadě vždy 
přítomen alespoň jeden kmenový zaměstnanec. 
 Od 1.8. nastoupil na uvolněné místo VPP pan Jiří Foltis, který v 
čase dovolených ostatních zaměstnanců VPP pokračoval v údržbě 
zeleně. S polečně s panem Kobylkou také provedli opravu lavic a stolů, 
využívaných pro venkovní akce. Celkem pět setů (stůl a lavice) 
potřebovalo vyměnit dřevěné prvky, s čím ochotně vypomohl pan Jiří 
Hoško st. Stoly a lavice jsou doslova k nepoznání a ocenit práci svých 
spoluobčanů jste měli možnost hned na první kulturní akci.    
 Údržba vzhledu obce pokračuje čištěním propustků a sečením 



příkop.  Propustky jsou většinou úplně zanešeny a dešťová voda tak 
stéká přímo na silnici. Sečení příkop by měla vykonávat SÚS MsK 
nejméně 2x ročně. Tato frekvence však nezaručí udržovaný vzhled obce 
a když chceme mít obec pěknou, nezbývá než tuto práci vykonávat 
vlastními silami a náklady. Ty jsou nemalé, proto jsme vzhledem k 
úsporám poslední roky přešli na sečení pouze příkop a ne až k plotům 
jednotlivých RD, kdy se někde jedná i o soukromé pozemky. Letos nám 
SÚS alespoň jako malou kompenzaci za naše náklady  poskytla několik 
vleček zeminy na vyrovnání terénu  v parku za kostelem.  Pro čerpání 
dovolených zaměstnanců v srpnu udržovací práce vykonávali dva 
zaměstnanci – pan Kobylka a pan. Foltis. V souvislosti se sečením 
příkop na OÚ přišlo následující poděkování:  
 
PODĚKOVÁNÍ 
Tímto upřímně děkuji za skvělé posekání příkopy u našeho domu - a to 
nejen u našeho domu, ale u každého obydlí směrem od bývalé pošty 
nahoru. Poprvé za celou dobu byla tráva posekána až k plotu - vzorně 
posekal mladý pan Jiří Foltis.DĚKUJEME !!! 
 
Obecnímu úřadu chválím krásné dětské hřiště - jako maminka 14-
měsíčního dítěte jsem velmi šťastná,protože dětským hrátkám se toto 
hřiště plně nabízí.I můj syn Roman Kotrla jr. je plný radosti při 
návštěvě nově vybudovaného hřiště - cituji " toto,toto,toto" s úsměvem 
pokřikuje ;o). 
Jste skvělí - jen tak dále !!! 
    Anna a Roman Kotrloví 
  
 Uznání od občanů je vždy povzbuzením a velkou motivací  pro 
práci nás všech. Nicméně prosíme vlastníky pozemků sousedících s 
hlavní komunikací o pochopení a pomoc a žádáme je o pravidelnou 
údržbu podle skutečných hranic jejich pozemků. 
 
 Další poděkování směřuje od nás směrem k vám – občanům. 
Díky Vámi odevzdanému elektroodpadu jsme obdrželi finanční 
odměnu,  která musela být investována do technického zabezpečení 
zpětného odběru. Pro uskladnění tohoto druhu odpadu obec zakoupila 
lehkou montovanou garáž, která bude umístěna na improvizovaný 
sběrný dvůr. Zabráníme tak nejen rozebírání odpadu třetími osobami, 
ale dvůr nebude působit jako permanentní skládka. V současné době 
probíhá úprava terénu a betonování patek, na které bude firmou stavba 
umístěna. Zárověň proběhla demontáž nevyhovujícího oplocení, které v 
příštím roce plánujeme vybudovat nové.   
 Zpětné příspěvky za tříděný odpad  je vizitkou vaší dobré 
spolupráce a nelze než vám všem touto cestou poděkovat.  

 
Poslední poděkování za velmi dobře odvedenou práci a  
vysoké pracovní nasazení patří paní Mirce Kutilové, která 
se od září vrací ke své původní pofesi zdravotní sestry. 
Přejeme jí na novém pracovišti hodně úspěchů!  
      
     

     Radomír Tománek 
                                                                    starosta obce  
 

☼☼☼☼☼☼☼ 
  
Zprávičky ze školy 

  
 V pondělí 2. září se opět otevřou dveře 
naší školy a do lavic usedne 13 školáků. Do 
mateřské školy mohly letos děti přijít už 26. srpna. 
I letošní prázdniny se ve škole pracovalo – do 
nového se „oblékly“ toalety pro děti ze školky. Po 
vybourání střední příčky dostaly neskutečný 

rozměr. Kdo neuvidí – neuvěří. Prostory dostaly novou dlažbu i 
obložení ve veselých barvách, byla pořízena nová umyvadla, záchody, 
bezpečnostní baterie i sprchový kout. Nezbývá než dodat Weselé 
Cvrlikání! Protože ve školce byla navýšena kapacita na 20 dětí, bylo 
potřeba  přebudovat a dovybavit i lehárnu s kabinetem pro práci 
s předškoláky. Všichni jsme se snažili získat sponzorskými dary nové 
vybavení, takže se nám podařilo nahradit starý, již nefunkční a 
nevyhovující nábytek ve školní družině. Tam se děti mohou těšit na hru 
v nové prodejně za opravdovým pultem. Dominantou družiny se také 
stala dětská kancelář, kde si za stolem na kolečkovém křesle mohou děti 
hrát se spoustou šanonů, razítek, tiskopisů a psacím strojem. Z dalšího 
vybavení, které jsme dostali jen letmo zmíníme dvě ledničky, dvě 
žehličky, tři kolečkové židle, skartovačku, obrázky, lampičky, pojízdné 
stolky, křesílka se stolečkem, věšák, barvy na výmalbu, mikroskop, 
květiny, hračky a hry do MŠ aj. Pomohlo nám také několik finančních 
příspěvků, ale i svaly dobrovolníků a přátel školy. Kdo mohl pomohl, 
natíral, stěhoval, montoval, ...  Velké poděkování patří panu starostovi, 
místostarostovi, pánům Matějákovi, Dvorskému, Strápkovi, Ferancovi, 
Hanákovi, Urbaníkovi E., mládežníkům P. Urbaníkovi, J.Dvořákovi, M. 
Malíkovi, paní Wágnerové a všem zaměstnancům obce, kteří pracovali 
na školní zahradě i v jídelně. Kromě jiného nám vyrovnali terén, 
dodláždili chodník a natřeli plot.  
V jídelně na děti čekají vyzdobené stěny, kterým dala nový ráz paní 
Tománková. Naše nová paní kuchařka Urbaníková se pak postarala 



o ostatní prostory a s pomocí obecních zaměstnanců zvelebila kuchyň, 
sklad a kancelář. Děkujeme nejen těm výše jmenovaným, ale všem, kdo 
přiložili ruku k dílu a pomohli, aby se děti ve škole i školce cítily zase 
o něco lépe. 
 
Milé děti – těšte se do školy i do školky, protože my se na Vás už 
také moc těšíme! 
     Zaměstnanci školy. 
 

☼☼☼☼☼☼☼ 
 
 
Drobné zprávy z úřadu.  
 
 
Prodej palivové trošky dřeva, 
  
 které bylo pořízeno při prořezávce 
břehů potoka ( směs listnatého porostu) je k 
prodeji za cenu 400,-Kč za volně ložený metr 
 (k nahlédnutí za budovou č.p.85). Pokud bude mít o odkoupení dřeva 
zájem více zájemců,  proběhne losování na nejbližším  veřejném ( to je 
mimochodem každé) zasedání zastupitelstva obce.  Takže jakási malá 
obecní tombola mimo zábavu. Ale jak jinak chcete spravedlivě rozdělit 
nemnoho dřeva, abyste zabránili spekulacím o protekci? Zájemci hlaste 
se na OÚ do pátku 6.9.2013. 
 
Přebytečná  umyvadla, 
  
 která zbyla po rekonstrukci sociálního zařízení v ZŚ jsou 
zdarma k dispozici případným zájemcům. Můžou si je bezplatně odvézt 
ze zběrného dvora.  
 
 
 
 

Platební výměry 
  
 budou v prvním týdnu zaslány 15-ti našim občanům, kteří 
nereagovali na povinnost uhradit poplatky za odpad. Tito tak musí 
počítat se zýšením základního poplatku a pokud výměry včas neuhradí, 
také se srážkami z  mezd,  dávek SSP, nebo důchodu.    
 
Provozní řád hřiště 
  
 umístěný ve vývěsce na novém dětském hřišti doporučujeme 
některým adolescentům nejen přečíst, ale i dodržovat. Ať nejsou 
zbytečné nepříjemnosti.  
 
Kostel  jako kuřácké školící středisko 
  
 používaly během prázdnin některé vaše  děti. Stačilo zavřít 
vstupní dveře a v prostoru mezi nimi a mřížemi v klidu pokuřovaly. No 
občas by neškodilo poučit ratolesti, když už teda kouří jako máma, táta 
a většina z okolí, že v prostoru kostela a i hřbitova se to doopravdy 
nehodí. 
 
 

POZVÁNKA NA ZAJÍMAVOU AKCI 
 
 Farma Bellama, spol. s r.o. Jelení u Holčovic vás  u 
příležitosti oslav 20.letého výročí firmy pozývá na 7. září od 10:00 
hod. ke společné  oslavě. 
Program: 

 oslava 20ti letého výročí firmy 
 otevření a prohlídka Afrického muzea - SAFARI 
 prohlídka farmy s chovem zvířat 
 výstava zeměděl.mechanizace a hoské techniky 
 bohaté občerstvení a zvěřinové hody 
 tombola 1. místo „odlov muflona v oboře“ 
 živá hudba k poslechu a tanci hraje Dynamic Rýmařov 
 krmení kůzlátek 
 jízda v kočáře, na koni i poníku 
 střelba ze vzduchovky a luku 
 prodej potřeb pro chovatele a farmáře 
 slosovatelná vstupenka o 2 denní pobyt v Pensionu Safari 
 ochutnávka vín firmy „Kubík“ 

Vstupné děti 20,-Kč, dospělí 40,-Kč.  



☼☼☼☼☼☼☼ 
 
 

♪♫ ♫♫♪  ♫♪♪♪  ♫♪ 
 

MÍSTNÍ SVAZ ŽEN ZVE VŠECHNY 
NA PÁTEČNÍ POVYRAŽENÍ, KTERÉ SE 

 
USKUTEČNÍ 

 
30.8.2013. 

 
Od 16:00 hod jsou připraveny pro děti hry na hřišti za OÚ 

a   
dospělé začně bavit od 19:30 hod skupina 

 
Kabát Revival Morava 

 
Po jejich vystoupení se postarají o hudbu naši DJ.  

 
Steaky, guláš, buchty, pivo, limo i něco ostřejšího bude 

nachystáno. 
Vstupné zdarma. Výtěžek z bufetu je výtěžkem Svazu žen, 

takže papejte, bumbejte co hrdlo ráčí a peněženka stačí, ať 
mají holky prostředky na dětké akce.  

 
Kdyby se nám do zábavy přimotal déšť, tak  se  přesuneme 

všichni do sálu KD.  
 

Touto akcí  se definitivně uzavřou letošní velké prázdniny a 
připomene dětem  jít v pondělí  do školy.  

 
 

♪♫♪ ♪ ♫♫♫♪ ♪♪ ♪♫♫  ♪♪ 
 
 

  

 
Naši jubilanti 
 
 V měsíci září oslaví své narozeniny a jubilea: 
 
  pan Karel  Škráček  76 let 
  pan Karel  Cigán  74 let 
  pan Jan Klimek  70let 
  pan Petr  Dimiděnko 66 let 
  pan Michal  Dani  65 let 
  paní Katarína  Daniová 65 let 
  paní Viera Svršková 63 let 
  pan Pavel  Štalmach 63 let 
  pan Josef Foretník  61 let 
 
Všem oslavencům přejeme  do dalších let dobré zdraví , 
štěstí i pohodu v kruhu jejich rodin! 
 

☼☼☼☼☼☼☼  
 
  
 V červenci se narodil do rodiny Lempochnerových, 
kteří se k nám přistěhovali do vesnice teprve nedávno, 

    syn Tomáš.  
 
Rodiče vítáme v obci ,nového občánka na 
tento svět a přejeme jim, ať jsou  mezi   
         námi spokojení a šťastní . 

 


